



SAB Islamic Savings Accounts Disclosure - January 2025:

SAB's Islamic Savings Accounts help account holders to generate profits from their funds, which are invested on a partnership basis with SAB into a variety of Shariah Compliant Islamic assets. The costs and returns generated from these investments are shared between the account holder and SAB, in partnership, under pre-agreed ratios.

Islamic Saving Account funds contributed by customers are invested in a variety of Shariah compliant financing for corporate and individual customers and this may include murabaha, ijara, credit card or trade finance. SAB may invest customer funds into a variety of Sukuks, potentially helping improve financial returns for customers, in line with the SAB's overall funding and investment strategy.

Summary – January 2025: (Wealth & Private Banking Clients Portfolio Only)

The cumulative balances of Islamic Saving Account holder's (IAH) as at the end of last month stood at SAR 1,720,324.62*

This is a decrease of SAR 22,563.57 compared to the prior month.

In the period 1 January to 31 January 2025, SAB ensured full allocation of all deposited customer money into Islamic investments or cash.

إفصاح حسابات التوفير الإسلامية من الأول - يناير 2025:

تساعد حسابات التوفير الإسلامية أصحاب الحسابات على جني الأرباح من الاموال المودعة في الحساب و التي يتم استثمارها على أساس الشراكة مع الأول في مجموعة متنوعة من الأصول الإسلامية المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية. يتم تقاسم التكاليف والعوائد الناتجة عن هذه الاستثمارات بين صاحب الحساب و الأول بالشراكة ، بموجب نسب متفق عليها مسبقاً .

يتم استثمار أموال حسابات التوفير الإسلامية التي يساهم بها العملاء في مجموعة متنوعة من التمويل المتوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية لعملاء الشركات والأفراد، وقد يشمل ذلك المرابحة أو الإجارة أو بطاقة الائتمان أو تمويل خدمات التجارة و قد يستثمر الأول أموال العملاء في مجموعة متنوعة من الكوك، مما قد يساعد في تحسين العوائد المالية للعملاء، بما يتماشى مع استراتيجية التمويل والاستثمار الشاملة الأول.

ملخص – يناير 2025: (محفظة عملاء الثروات والخدمات المصرفية الخاصة فقط)

بلغت الأرصدة لأصحاب حسابات التوفير الإسلامية كما في نهاية الشهر الماضي 1,720,324.62 * ريال سعودي.

ويمثل ذلك انخفاض قدرها 22,563.57 ريال سعودي مقارنة بالشهر السابق.

في الفترة من 1 يناير الى 31 يناير 2025 ، يؤكد " الأول " تخصيص كامل جميع أموال العملاء المودعة في استثمارات إسلامية أو إبقائها نقدًا.

Portfolio Composition at 31 January 2025*:

مكونات المحفظة في 31 يناير 2025*:

	Description	January 2025*	يناير *2025	وصف	
Cumulative balance of Islamic Saving Account holders	Standard Islamic Savings Account balances managed in partnership with SAB	SAR 1,720,324.62*		أرصدة حسابات التوفير الإسلامية تدار بالشراكة مع الأول.	الرصيد الأرباح حسابات التوفير الإسلامية
Cash Held for Mudarabah Pool	4% of the Cumulative balance of Islamic Saving Accounts	SAR 68,812.98*		يشكل 4% من الرصيد حساب التوفير الإسلامي	الرصيد المحتفظ بحساب المضاربة
Applicable Charges	The costs and expenses incurred by SAB in managing the Mudarabah funds and their utilization in assets are deducted as per the basis stipulated in the Mudarabah Terms and conditions.	SAR 1,660.76*		يتم خصم التكاليف والمصروفات التي يديرها الأول في إدارة أموال المضاربة واستخدامها في الأصول وفقاً للأساس المنصوص عليه في شروط وأحكام المضاربة.	الرسوم
Mudarabah Profits	The shared, distributable profit for the period to be distributed between Rabul Maal and Mudarib. The exact amount paid to each customer, from the distributable profit is shown in their statement of account.	SAR 6,394.01*		الربح المشترك القابل للتوزيع عن الفترة المراد توزيعها بين العميل (رب المال) و الأول (المضارب). يظهر المبلغ المحدد المدفوع لكل عميل من الربح القابل للتوزيع في كشف الحساب العميل	الأرباح

* All figures are in SAR '000 and presented on an unaudited basis.

* جميع الأرقام "000 الريال السعودي وتم عرضها على أساس غير مدقق.

Profit Ratios for the standard Islamic Savings Accounts have a Profit Ceiling of 1.30% and are distributed between the parties according to the below structure:

نسب الربح لحسابات التوفير الإسلامية القياسية لها سقف ربح قدره 1.30% ويتم توزيعه بين الأطراف وفقاً للهيكل أدناه:

- Below the Profit Ceiling, Mudarib Share: 90% and Rabul Mal Share: 10%
- Above the Profit Ceiling, Mudarib Share: 100% and Rabul Mal Share: 0%

- تحت سقف الربح ، حصة المضارب (الأول) 90% وحصة رب المال (العميل) 10%
- فوق سقف الربح ، حصة المضارب (الأول) 100% وحصة رب المال (العميل) 0%